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INTERPELACJA 
 

w sprawie montażu regałów metalowych na walizki w autobusach MPK 
 
 

W czasie dojazdu komunikacją miejską m.in. do portu lotniczego Ławica 

pasażerowie MPK mają problem z bagażem. Nie wiedzą, gdzie go umieścić? 

Problem ten rozwiązano m.in. w Barcelonie montując w autobusach regały metalowe 

na walizki i torby podróże. Pasażer wsiadając do autobusu umieszcza w nich bagaż, 

który jest zabezpieczony przed przemieszczaniem się. Jest to bardzo funkcjonalne 

i bezpieczne rozwiązanie.  

Postuluję o pilotażowe zamontowanie regałów metalowych na walizki i torby 

podróżne w autobusach linii nr 59 kursujących między dworcem kolejowym Poznań 

Główny a portem lotniczym Ławica. Na powyższej linii powinno się również rozważyć 

możliwość kupowania biletów u kierowcy. Byłoby to duże ułatwienie dla 

obcokrajowców. 

 

Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 

 

 
 

Z poważaniem 

       
Zbyszko Górny 


